
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia poslaneckého Výboru MČ č. 1 Staré Mesto, Hliny I-IV, konaného dňa 

20.04.2023 

Prítomní poslanci: 

PaedDr. Ľudmila Chodelková, Karol Čepec, Mgr. Zuzana Balogová, Martin Pekný - MP 

 

Neprítomní a ospravedlnení: 

MUDr. Peter Durmis, 

Ing. Igor Choma  

 

Program:  

1. Privítanie prítomných. 

2. Podnety občanov a diskusia 

3. Záver 

 

1. Privítanie 

Ľudmila Chodelková privítala prítomných. 

 

2. Podnety občanov a diskusia: 

 

1. Bratislavská 

 

Opätovne sa riešil dlhotrvajúci problém, obchod nachádzajúci sa v objekte domu a nešťastne 

osadené výklady, ktoré niektorí občania využívajú ako barový pult, fajčia tam, požívajú 

alkoholické nápoje, sú hluční, odpadky, špaky a smeti rozhadzujú v okolí bytovky, dokonca aj 

močia v týchto priestoroch. Bývajúci majú takýmto správaním sústavne narušené a 

obmedzované bývanie. MP má slabé právomoci zjednať nápravu. Nejaké návrhy sme na 

tomto stretnutí spomenuli. Priestory okolo bytovky, sú majetkom mesta a my, bývajúci v tejto 

bytovke, si nedokážeme bez ráznej nápravy a pomoci mesta s týmto problémom poradiť. 

Preto, aby sme mohli ako vlastníci bytov a platcovia daní, pokojne, nerušene a v čistom okolí 

svojich príbytkov tráviť svoj čas a slušne žiť, žiadame mesto o vyriešenie týchto problémov a 

pomoc tieto dlho trvajúce nešváry odstrániť! 

Ďakujeme a veríme, že nás pochopíte a našu opakovanú sťažnosť v čo najkratšom čase 

vyriešite! 

S pozdravom ostávajú, aj Vaši občania, 

našej ŽILINY ! 

 

2.Puškinova, pán Pokorný 

 

Opätovne poukázal na trvalo problematickú dopravnú situáciu pri Alze, Komenského 63. 

Uvedený obchod navštevuje množstvo zákazníkov a dochádza k preťaženiu uvedeného miesta 

vozidlami zákazníkov a vozidlami zásobovania. Uvedená situácia vznikla už dávnejšie po 

vybudovaní „bieleho domu“, multifunkčného objektu v tesnej blízkosti nášho paneláku (ani 

nie 10m), Komenského ul., vchody 57, 59 a 61. K podstatnému zhoršeniu došlo odvtedy ako 

si zriadila obchod v tejto budove Alza, s.r.o. 

1. Pri jazde od centra po Komenského ul. je značka Zákaz odbočenia vľavo 215-10, je tam 

plná čiara, toto mnohí nerešpektujú a odbočujú vľavo k nášmu paneláku a ku Alze. My 

obyvatelia bytov, ak chceme dodržať predpisy, musíme pokračovať rovno a odbočiť vpravo 



na Lichardovu, tam sa otočiť a vrátiť nazad, potom pri Alze odbočiť k nám vpravo. Prípadne 

ísť až k Bille na Nešporovu a vrátiť sa. 

2. Pri jazde zhora od Hlinskej ulice cez most môžeme odbočiť k nášmu paneláku a Alze 

vpravo. Je tam síce značka Zákaz vjazdu 231 okrem dopravnej obsluhy a zákazníkov Alzy 

a firiem tu sídliacich, ale jazdí tam kadekto. Zároveň je tam značka 321-30 Jednosmerná 

cesta, t.j. dá sa vojsť, ale nie vyjsť. 

3. Pri našom dome vchody 57, 59 a 61 sú rezidentské parkovacie miesta v rámci zóny III. Tu 

často parkujú cudzie vozidlá bez platných parkovacích kariet a zaberajú nám miesta. 

Väčšinou sú to zákazníci Alzy. Alza má svoje parkovacie miesta za budovou aj ďalej na 

súkromnom parkovisku podľa mňa dostatočne dimenzované, ale vodiči o tom nevedia alebo 

drzo využívajú rezidentské miesta pri našom paneláku. 

4. Pri vchode č. 59 sa odbočuje vpravo za budovu, kde je Alza, tadiaľ sa dá prejsť 

k súkromnému parkovisku a ďalej na Ružičkovu ul. Na konci budovy je značka Zákaz vjazdu 

230 (jednosmerná ulica), t.j. v smere od Ružičkovej ul. sem nie je možné vojsť. Toto vodiči 

často porušujú, jazdia v protismere a potom idú okolo nášho domu v protismere a vychádzajú 

na Komenského ul., kde odbočujú nielen vpravo ale aj vľavo cez plnú čiaru. 

5. Medzi vchodom č. 59 a 61 smerom k Puškinovej ul. je tabuľa Zákaz vjazdu 231 okrem 

dopravnej obsluhy. Tá pribudla nedávno, nie je jasné načo tam je, keďže tabuľa zákaz vjazdu 

je už predtým pri odbočení z Komenského ul. 

6. Pri jazde od Puškinovej ulice k nášmu domu je značka Zákaz vjazdu 230 (jednosmerná 

ulica), upozornenie na to je už na rohu Puškinovej ulice 150 m predtým. Tu takisto mnohí 

vodiči jazdia v protismere a idú buď ku Alze alebo rovno vychádzajú smerom na 

Komenského ul. 

Mestská polícia sem chodí často, ale zameriava sa skôr len na neoprávnené parkovanie. 

Dochádza tu denne k viacerým porušeniam dopravných predpisov, čo vedie často ku kolíziám 

a nedorozumeniam. Samozrejme je tu zvýšená hlučnosť a koncentrujú sa tu zvýšené emisie. 

Podmienky bývania v tejto lokalite sa výrazne zhoršili. 

Problém sa riešil aj na Komisii dopravy. 

3. Pani Benedeková. 

 

Zniesla námietku voči chodníkom v centre mesta, ktoré nie sú prispôsobené vozíčkarom 

a občanom so zdravotným znevýhodnením (zrakovo postihnutí). 

 

 4. Bulvár, pán Ďuriš a Martinka 

 

Veľká nespokojnosť s projektom ohľadom rekonštrukcie Bulvára. Na stretnutie prišlo veľa 

občanov, ktorí sa dostavili na základe toho, že po meste boli vyvesené pozvánky anonymných 

občanov. Pozývali na stretnutie ohľadom rekonštrukcie Bulvár a VZN ohľadom parkovania. 

Tí, ktorí vyvesili pozvánky, však o tom neinformovali ani vedenie mesta, ani poslancov a ani 

kompetentných zamestnancov MsÚ. Prítomní poslanci sa snažili na otázky občanov 



odpovedať. Občania boli zaskočení, lebo mali za to, že pozvanie organizovalo mesto. 

Nespokojnosť s rekonštrukciou Bulvár prichádzala iba od 3 občanov, ostatní si vypočuli 

odpovede a nebolo badať, že by boli nespokojní. 

 

5. Siedmy schod 

 

Občania sa sťažovali na hluk vo večerných hodinách z kaviarne Siedmy schod. Žiadajú aby sa 

dodržiavalo VZN a aby sa zintenzívnila kontrola MP. 

 
 

Vypracovala: Ľ. Chodelková 

 


